

Fraport Conference Center

Nice to meet you!



Buchungs-Hotline +49 (0) 69 690 70500
Mo – Fr 9.00 – 17.00 Uhr
Reservation hotline +49 (0) 69 690 70500
Mo – fr 9 am – 5 pm
www.meet-in-frankfurt.de

Zu unserer Volleröffnung:

Wir schenken Ihnen die erste Stunde!*

Zur Volleröffnung schenken wir Ihnen mehr Zeit – und eine kleine Aufmerksamkeit. Ab zwei Stunden tagen Sie jetzt eine Stunde kostenlos und unser Catering überrascht Sie und Ihre Gäste mit einem kleinen Gruß aus der Küche.

Erfahren Sie das neue Fraport Conference Center – und tagen Sie jetzt noch entspannter als je zuvor. **Nice to meet you!**

* Bei einer Buchung von mindestens 2 Stunden. Angebot gültig vom 01.07 bis zum 31.08.2018. Buchung sowie Durchführung der Veranstaltung müssen spätestens zum Ende der Angebotsfrist erfolgt sein.

Re-opening special:

We give you the first hour for free!*

Now that all rooms are fully available again we will give you more time – and a small gift. If you meet two hours or more, we will give you one hour free of charge. Also our catering is happy to surprise you and your guests with a small sample from the kitchen.

Experience the new Fraport Conference Center – and meet more relaxed than ever before. **Nice to meet you!**

* For bookings for at least 2 rental hours. Offer valid from 1st of July to 31th of August 2018. Booking and execution of the event must have taken place by the end of the offer period at the latest.

